

A banner image showing a low-angle view of modern skyscrapers against a blue sky. Overlaid on the image is the text 'Message from D+H's CEO' in a large, bold, red sans-serif font.

# Message from D+H's CEO

Dear Customers and Partners,

I am writing to share some important news with you about our company. Yesterday, we issued [a joint press release](#) announcing that D+H has entered into a definitive agreement to be acquired by Vista Equity Partners ([www.vistaequitypartners.com](http://www.vistaequitypartners.com)). Vista is a top performing global private equity firm, and the single largest private investor in enterprise software. It specializes entirely in software and technology-enabled businesses.

As part of this transaction, Vista will be combining D+H with a highly complementary company in their portfolio, Misys ([www.misys.com](http://www.misys.com)). Misys is a leading UK-based FinTech company with a broad customer base of over 2,000 financial institutions across 130 countries, and product capabilities in retail and corporate banking, lending, treasury and capital markets, investment management and enterprise risk. The combination of the two companies will create a diversified FinTech market leader, with a global footprint and the broadest set of financial software solutions available on the market. Together, D+H and Misys will have U.S. \$2.2 billion (CAN \$2.96 billion) in revenues, approximately 10,000 employees, and over 9,000 customers across 130 countries, including 48 of the top 50 banks globally.

By combining D+H and Misys, Vista will create a strong, unified FinTech company that will enable customers to realize the benefit of an extended and aligned solution set, improved capabilities and an experienced global team. The combined capabilities of the two firms will enable the Company to meet evolving customer needs by delivering innovative products and exceptional service.

As for next steps, the transaction is expected to close by no later than the third quarter of 2017, subject to customary closing conditions and regulatory approvals. Until then, it is business as usual and there will be no changes to our relationship with you and how we serve you. I want to assure you that serving our clients remains our top priority, and we are committed to delivering on our strategic plans and roadmaps, delivering the same innovative products and exceptional service you have come to expect from D+H. After we

close the transaction, we expect to get even better at what we do in order to meet – and exceed – your expectations.

Thank you for your continued business and trust. We remain focused on serving your needs both now and in the future. I look forward to updating you on our progress as the transaction moves ahead.

Regards,

Gerrard Schmid

D+H CEO



À tous les clients et partenaires,

Je vous écris pour vous communiquer des nouvelles importantes au sujet de notre entreprise. Hier, nous avons émis [un communiqué de presse commun](#) pour annoncer que D+H avait conclu une entente définitive portant sur son acquisition par Vista Equity Partners ([www.vistaequitypartners.com](http://www.vistaequitypartners.com)). Vista est une société privée d'investissement mondiale hautement performante. Il s'agit du plus grand investisseur privé en entreprises de logiciels. Elle se spécialise entièrement en entreprises de logiciels et axées sur la technologie.

Dans le contexte de cette acquisition, Vista fusionnera D+H avec Misys, une entreprise hautement complémentaire de son portefeuille ([www.misys.com](http://www.misys.com)). Misys est une importante entreprise britannique de technologie financière qui possède une vaste clientèle de plus de 2,000 institutions financières dans 130 pays. Elle offre des produits de services bancaires de détail et aux entreprises, de crédit, de trésorerie et de marchés des capitaux, de gestion de placements et de risques d'entreprise. La fusion des deux entreprises permettra de créer un chef de file diversifié du marché de la technologie financière possédant une part du marché mondial et le plus large éventail de solutions de logiciels financiers sur le marché. Ensemble, D+H et Misys généreront des revenus de 2,2 milliards de dollars US (2,96 milliards CA), compteront 10,000 employés et serviront plus de 9,000 clients dans 130 pays, y compris 48 des 50 meilleures banques à l'échelle mondiale.

En fusionnant D+H et Misys, Vista créera une entreprise de technologie financière solide et unifiée qui permettra aux clients de réaliser les avantages d'avoir accès à un ensemble étendu et harmonisé de solutions, à des capacités améliorées et à une équipe mondiale

expérimentée. Les capacités combinées des deux entreprises permettront à la société de répondre aux besoins changeants des clients en leur offrant des produits novateurs et un service exceptionnel.

L'opération, assujettie aux conditions d'usage et à l'approbation des organismes de réglementation, devrait être conclue au plus tard au troisième trimestre de 2017. D'ici là, nous poursuivrons nos activités comme à la normale. Aucun changement ne sera apporté à notre relation avec vous ni aux services que nous vous offrons. Je tiens à vous assurer que le service à la clientèle demeure notre priorité et que nous nous engageons à mener à bien nos plans stratégiques et nos feuilles de route et à vous offrir le même service exceptionnel et les mêmes produits novateurs auxquels vous vous attendez de D+H. Une fois la transaction conclue, nous tâcherons de nous surpasser afin de répondre à vos attentes, et de les dépasser.

Merci de continuer à faire affaire avec nous et à nous accorder votre confiance. Nous restons concentrés sur notre objectif de répondre à vos besoins actuels et futurs. Je ne manquerai pas de vous faire part de nos progrès au fur et à mesure de l'évolution de l'acquisition.

Cordialement,

Le président et chef de la direction de D+H,

Gerrard Schmid



©2017 D+H USA Corporation. All Rights Reserved. D+H is a trademark of D+H Limited Partnership.

This email was sent to thomas.m.kerlin@gmail.com. If you no longer wish to receive these emails you may [unsubscribe](#) at any time.